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BRM.0012.20.1.2012 
Protokół nr 20/2012 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytego w dniu 17 grudnia 2012 roku 
 

Godzina rozpoczęcia obrad:  9:00 
Godzina zakończenia obrad:  10:35 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

W komisji udział wzięli: 
 
Członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu:  
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
  
Bogdan Tkaczyński   Przewodniczący Komisji 
Ryszard Przyszlak   Zastępca Przewodniczącego 
Antoni Dulęba   Sekretarz Komisji 
Anna Józefowicz   Członek 
Danuta Tkaczonek   Członek 
Władysław Witkowski  Członek 
Grażyna Sobór   Członek 
Zdzisław Burnat   Członek 
 
Nieobecna: 
Jadwiga Dziewa   Członek 
 
Ponadto uczestniczyli: lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński 
powitał wszystkich na dzisiejszym posiedzeniu i przedstawił PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Dalszy ciąg prac nad budżetem na rok 2013. 
3. Informacja nt. pozyskanych środków pozabudżetowych. 
4. Analiza realizacji inwestycji w roku 2012. 
5. Opracowanie planu Komisji na 2013 rok. 
6. Opiniowanie projektów uchwał. 
7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie obrad. 
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Ad. pkt. 1 Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty przez Komisję. 
 
 
Ad. pkt. 2 Dalszy ciąg prac nad budżetem na rok 2013. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński, 
powiedział, że przedstawiony projekt budżetu został zaopiniowany pozytywnie. 
Przez Komisję oświaty również został pozytywnie zatwierdzony. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, powiedziała, że 
przedstawiony projekt budżetu został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach, powiedział, że przedstawiony projekt budżetu został zaopiniowany 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba, powiedział, że przedstawiony projekt budżetu został zaopiniowany 
pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, powiedziała, że przedstawiony projekt budżetu został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Następnie Pani Skarbnik Gminy Bożena Kurczyna, omówiła Wieloletnią Prognozę 
Finansową Gminy Ząbkowice Śląskie, która jest elementem stanowiącym 
uzupełniającym do budżetu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński, 
uważa, że ważne są wskaźniki. Na dzień dzisiejszy Gmina Ząbkowice Śląskie nie 
przekracza 60%. Porównał Gminy, które przekroczyły wskaźnik. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, podtrzymała zastrzeżenie, które wyraziła na Komisji 
Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego do inwestycji budowa krytej pływalni, 
nie widzi potrzeby powstania krytej pływalni w Ząbkowicach Śląskich. Nie usłyszała 
czy będzie stać Gminę na utrzymanie pływalni. Patrząc po wymiarze finansowym 
widzi, że Burmistrz zaplanował budowę bardzo dużego obiektu, które wiążę się z 
kosztami utrzymania. Jest więcej realnych potrzeb. Jest za budżetem, lecz ma 
zastrzeżenia do inwestycji. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, powiedział, że jest to ważny, 
bardzo istotny i bardzo trudny temat, nie jest tematem prostym. Inwestycja będzie 
możliwa i rozpoczęcie będzie możliwe, jeżeli uzyskają dofinansowanie Ministerstwa 
Sportu. Kwestia związana z utrzymaniem basenu, większość basenów nie są 
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dochodowe, basen jest sferą rekreacyjną, kulturową, sportową, która nie będzie 
dochodowa. Podkreślił, że Gmina nie jest „spółką” żeby przynosiła dochody. 
Rozumie wniosek Radnej i innych, że są zaniepokojeni utrzymaniem. Uważa, że dla 
rozwoju Gminy, dla młodzieży, dla osób starszych basen powinien powstać. 
Powiedział, że przy wspólnych spotkaniach, rozmowach przedstawią wszystko i 
dopiero będzie realizowana inwestycja. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, zgada się ze zdaniem Burmistrza. Wspomniała o 
lipcowej sesji.  Nie zostało zorganizowane spotkanie konsultacyjne z mieszkańcami, 
dlatego obawia się, że pojawi się temat, który będzie wzbudzał dyskusję.  
 
Radny Zdzisław Burnat, zapytał: jakie są przesłanki ku temu aby ponownie wnosić 
udziały do TBS? Przypomniał o wcześniejszej współpracy. Uważa, że są większe 
potrzeby. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że skończył się 
projekt mieszkaniowy dla budynków TBS, Gmina nie posiada mieszkań 
komunalnych w takim stopniu, w jakim byłaby potrzeba społeczna. Podjęli próbę 
wybudowania mieszkań przez spółkę, TBS na podobnych zasadach jak TBS w sensie 
mieszkań komunalnych. Polecił przygotowanie analizy możliwości złożenia wniosku 
do Ministerstwa transportu w sprawie budowy mieszkań socjalnych, analizę będą 
mieli na dniach.  
 
Radny Zdzisław Burnat, jest za tym planem. Miałby sprzeciw gdyby inwestycja 
miała być przygotowana i sprzedana. 
Wywiązała się krótka dyskusja.  
 
Radny Zdzisław Burnat, uważa, że jest doskonały moment, aby zwrócić na to uwagę 
są to sprawy bardzo istotne dla mieszkańców Ząbkowic. Nie tylko basen, ale i 
mieszkanie. Temat jest bardzo ważny. Zapytał, o przebudowę drogi działka nr 20 
obręb Sadlno Gmina Ząbkowice Śląskie, o jaką drogę chodzi? 
 
Zastępca Burmistrza Piotr Miernik, odpowiedział, że chodzi o drogę dojazdową do 
posesji, która kiedyś należała do Gminy, budynek został przeznaczony na 
mieszkania, znajdowała się tam kiedyś szkoła nr 4. Podjazd od ul. Kamienieckiej do 
Kościoła.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński, 
Zapytał: Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Za: 8  wstrzymujących: 0 przeciwnych: 0 
 
Stwierdził, że projekt uchwały przeszedł.  
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Ad. pkt. 3 Informacja nt. pozyskanych środków pozabudżetowych.  
 
Kierownik Wydziału FZ Dariusz Małozięć, przedstawił szczegółowo informację nt. 
pozyskanych środków pozabudżetowych. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, nawiązała do prezentowania zadań i kwot, jakie zostały 
pozyskane dwie instytucje PTTK i OPS, zapytała o zestawienie, czy dotyczy zadań, 
które wnioskował i opracowywał sam urząd czy pozostałe instytucje i organizacje 
Gminy Ząbkowice Śląskie starały się o takie środki?  
 
Kierownik Wydziału FZ Dariusz Małozięć, odpowiedział, że wymienił 33 zadania 
większość z nich realizowane przez Gminę natomiast także, które realizowane były 
wspólnie lub opracowywali takie wnioski np. dla Stowarzyszenia Integracji Klubu 
Sportowego „Orzeł”, oddziału PTTK a także Ząbkowickiego Uniwersytetu Trzeciego 
Wieku. Osobo środki pozyskiwały Biblioteka Publiczna i Ząbkowicki Ośrodek 
Kultury. Nie byli tak jakby współpartnerem i nie pisali wniosków, dlatego nie ujęli 
ich w tym zestawieniu. Powiedział, że przygotuje zestawienie pod koniec roku.  
 
Radna Danuta Tkaczonek, poprosiła o takie zestawienie. Jest to sukces Urzędu 
Miejskiego, ale również pozostałe jednostki.  
 
 
Ad. pkt. 4 Analiza realizacji inwestycji w roku 2012. 
 
Kierownik Wydziału Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Wojciech 
Jankowski, było realizowane 43 zadania, wymienił wszystkie inwestycje 
realizowane i zrealizowane zarówno na terenie Ząbkowice Śląskie i na terenie 
gminy.  
 
Radna Danuta Tkaczonek, zapytała czy mogłaby dostać usystematyzowanie na 
papierze ile zadań jest planowanych, ile zadań nie zostało wykonanych, które są w 
trakcie, które zostały wykonane? Zestawienie z sierpnia podane było 46 zadań dziś 
usłyszała, że są 43 zadania. Przez ciągłe zmiany zrobił się bałagan.  
 
Kierownik Wydziału Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Wojciech 
Jankowski, powiedział, że 10 zadań jest w trakcie realizacji. Przygotuje w wydziale 
zestawienia statystyczne. 
 
Radny Władysław Witkowski, zapytał o ulicę Grunwaldzką, kiedy zostanie 
zrobiona?  
 
Kierownik Wydziału Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Wojciech 
Jankowski, odpowiedział, że przygotuje przetarg w miesiącu styczniu, ale dopiero 
po wykonaniu ul. Kościuszki. 
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Radny Zdzisław Burnat, zapytał, co planowane jest na ulicy Parkowej?  
 
Kierownik Wydziału Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Wojciech 
Jankowski, odpowiedział, że planowane są prace porządkowe. 
 
 
Ad. pkt. 6 opiniowanie projektów uchwał.  
 
- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy Miejscowości 
Koziniec. 
 
Kierownik Wydziału FZ Dariusz Małozięć, odczytał powyższy projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński, 
W związku z brakiem dyskusji, zapytał: Kto z Pań i Panów Radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
 
Za: 8 wstrzymujących: 0  przeciwnych: 0 
 
Stwierdził, że projekt uchwały przeszedł.  
 
 
-projekt uchwały w sprawie zatwierdzenie zmian w Planie Odnowy Miejscowości 
Braszowice. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński, 
Zapytał: Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Za: 8 wstrzymujących: 0  przeciwnych: 0 
 
Stwierdził, że projekt uchwały przeszedł.  
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Ad. pkt. 5 Opracowanie planu Komisji na 2013 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński, 
odczytał plan pracy komisji na rok 2013, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, zaproponowała, aby miesiąc marzec punkt „Analiza 
działalności przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji „Delfin „ oraz 
sprawozdanie z wykorzystanych środków finansowych przez w/w 
Przedsiębiorstwo” przesunąć na miesiąc styczeń.  
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński, 
zgodził się na zaproponowaną propozycję.  
 
Radna Anna Józefowicz, powiedziała, że w miesiącu lutym jest analiza 
wykonywania budżetu za rok 2012. Jest to rozbite na dwie części na miesiąc luty i 
marzec. Uważa, że w miesiącu lutym jest za wcześnie i ewentualnie marzec, 
kwiecień.  
 
Wywiązała się krótka dyskusja.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński, 
Zapytał: Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem planu pracy Komisji na rok 
2013? 
 
Za: 8 wstrzymujących: 0  przeciwnych: 0 
 
Stwierdził, że plan pracy został zaakceptowany.  
 
Ad. pkt. 7 Sprawy różne.  
 
Radny Antoni Dulęba, zapytał o projekt oświetlenia ul. Powstańców Warszawy. 
Wspomniał o środkach na ogrzewanie basenu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Bogdan Tkaczyński, 
powiedział, że budowa basenu jest jeszcze w trakcie planów. Budowa basenu jest 
newralgiczna. 
 
Radny Antoni Dulęba, uważa, że powinni mieć wypracowaną koncepcję.  
 
Radna Grażyna Sobór, utrzymanie basenu jest bardzo ważną sprawą, trzeba mieć to 
na uwadze.  
 
Radny Zdzisław Burnat, wspomniał o poprzednich latach. Najważniejsza jest 
kwestia lokalizacji.  
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Ad. pkt. 8 Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamknął 
posiedzenie obrad. 
 
 
 
Protokół sporządzono  
na podstawie nagrania 
 
Protokołowała 
Kamila Bigos 
                                                                 
 
              Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
      

                (-) Bogdan Tkaczyński  
 


